
Wloclawek dn. 26.09.2023 r.

Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkarlc6w wloclawka zwracam sig z prosb4 o ujgcie w bud2ecie Miasta

Wloclawek na rck 2024 dokoriczenie budowy ScieZek spacerowych w Parku im

wladyslawa tr okietka. Inwestycja byla rozpoczgta w 2014 roku i do dnia dzisiejszego nie jest

ukoriczona. Park I-okietka jest miejscem wypocz)'nku i rekreacji ruchowej przeznaczonp

dla naszych mieszkanc6w. Moina czgsto spotykad rodzic6w z dzietm| kt6re muszq potyka6

sig o niezmodemizowane do korica ScieZki spacerowe, co stanowi duZe niebezpieczefstwo dla

uiltkownik6w. Nie mo2na do konca pomin4i wEtpliwych walor6w estetycznych starych

ScieZek

Przewidl'wanv koszt: 600. 000 zl.

Z powaZaniem
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